
Formulier - Mondelinge vraag

Peter Hertog (sp.a) op 15-11-2020 10.55 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
fietssnelweg F411 Sint-Niklaas - Hulst 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Reeds geruime tijd wordt er aangedrongen om het fietspad 'fietssnelwegwaardig' te maken
(verbreding, herstel asfalt, ...). 
  
Concrete vragen:
Waarom worden de werken steeds uitgesteld? Concrete timing? Aanpak? 
  


